
Chełm, 18.12.2023 

Rada Osiedla Śródmieście 

 

 

 

 

Prezydent Miasta Chełm 

Jakub Banaszek 

 

 

 

Opinia Rady Osiedla Śródmieście z dnia 05.12.2023 

w sprawie: Zaopiniowania Projektu Budżetu Miasta na rok 2024 

 

Rada Osiedla Śródmieście, zebrała się na posiedzeniu w dniu 05.12.2023, po dokładnym rozpatrzeniu 

projektu budżetu miasta na rok 2024, postanawia wyrazić swoją negatywną opinię z następujących 

powodów: 

Brak uwzględnienia wniosków osiedla: Mimo złożenia ośmiu wniosków do budżetu miasta na rok 

2024 przez Radę Osiedla Śródmieście, żaden z nich nie został uwzględniony w projekcie budżetu. To 

świadczy o braku uwzględnienia potrzeb i głosu mieszkańców naszego osiedla. 

Brak planów na remont głównych ciągów ulic: Główne ciągi komunikacyjne na osiedlu Śródmieście, 

takie jak ul. Obłońska, Mickiewicza, Sienkiewicza, Nadtorowa, wymagają pilnego remontu. Niestety, 

projekt budżetu na rok 2024 nie przewiduje środków na te niezbędne prace, co świadczy o braku 

uwzględnienia wieloletnich wniosków i próśb mieszkańców. 

W związku z powyższym, Rada Osiedla Śródmieście wyraża swoje głębokie rozczarowanie projektem 

budżetu miasta na rok 2024 i apeluje o jego zmianę w taki sposób, aby uwzględniał potrzeby i głos 

wszystkich mieszkańców miasta w tym osiedla Śródmieście. 
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